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Nuvarande styrelse 
Enligt stadgarna ska styrelsen bestå av ordförande och minst tre 
och högst fem övriga ledamöter. Ordförande väljs på ett år. Övriga 
ledamöter på två år. 
Nuvarande styrelse består av ordförande och fyra övriga 
ledamöter: 
Ordförande: Cecilia Engblom. 
Ledamöter: Jessica Lindblad, Lars Öjerbäck, Katarina Pahlin och 
Anne-Maria Örneholm-Hägglund 

Jessica Lindblad och Lars Öjerbäck valdes på föregående årsmöte 
och har således mandat ytterligare ett år. 
Katarina Pahlins och Anne-Maria Ömeholm-Hägglunds tvååriga 
mandat går ut vid årsmötet. 

Antal personer i styrelsen 
Valberedningen föreslår oförändrat antal styrelsemedlemmar för 
kommande år, d.v.s. ordförande och fyra övriga 
styrelsemedlemmar. 

Val av ordf"Qrande 
Valberedningen föreslår omval av Cecilia Engblom. 
Cecilia valdes 2018 som ny ordförande och har fortsatt klubbens 
utveckling med ett tydligt ledarskap för verksamhet. 

Val av två styrelseledamöter 
Katarina Pahlin har förklarat sig villig att kvarstå i styrelsen. 
Anne-Maria Örneholm-Hägglund har avböjt omval. 
Valberedningen föreslår omval av Katarina Pahlin och nyval av 
Ma,ts Bjellsäter. 
Mats är 64 år och en mångårig och aktiv medlem i klubben samt 
egenföretagare. 

Revisorer 
Enligt stadgarna ska årsmötet välja 2 revisorer samt en suppleant. 
Vid senaste årsmötet valdes Barbro Sjöberg och Bengt Hörnsten 
till klubbens revisorer. Ingen suppleant utsågs. 
Valberedningen föreslår omval av Barbro Sjöberg och Bengt 



Hörnsten. 
Med tanke på klubbens numera begränsade verksamhet föreslår 
valberedningen att det inte heller i fortsättningen fordras någon 
revisorssuppleant. 

Val av valberedning 
Valberedningen ska bestå av två medlemmar varav en ska utses till 
ordförande. 
Valberedningen har bestått av undertecknade Bengt Hörnsten, 
ordförande, och Rolf Fager. 
Bengt har förklarat sig villig att kvarstå i valberedningen medan 
Rolf har avböjt omval. 
Valberedningen föreslår omval av Bengt Hörnsten som 
ordförande och nyval av Tina Svärd. 
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